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Z dění na Vrablovci v roce 2017 

Příloha č. 3 kroniky obce Ludgeřovice za rok 2017 

Klub důchodců Vrablovec přivítal tři krále 

Každým rokem začínáme první schůzku klubu návštěvou tří králů. 
Přišli zase a zazpívali nám písničku „My tři králové jdeme k Vám ...“. 
Ostatní členové se rádi přidali a pak si nachystali drobné a házeli je 
do kasičky, které pak v klubu použijeme na pohoštění. 

Je to už naše tradice a pro nové členy to bylo milé překvapení. 

Eva Vojevodová,předsedkyně KD Vrablovec 
 

 
 

Na Vrablovci se bruslí 

Letos je zatím na bruslení správná zima a tak se na Vrablovci na ploše oploceného hřiště 
s betonovým povrchem u Hostince na Vrablovci opět bruslí. Potřebnou vodu v hasičské 
cisterně přiváželi a na plochu ji rozstříkali ludgeřovičtí dobrovolní hasiči. Zatím to vypadá, že 
mrazy vydrží a tak budou mít kluci a holky příležitost si zopakovat bruslařské umění a 
případně si zahrát hokej, že je to vytrhne od sezení u televize, počítače, mobilu a na 
čerstvém vzduchu si řádně procvičí tělo. 

Foto ze 7.1.2017: 
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Výroční členská schůze Klubu důchodců Vrablovec 

Konala se 18.1.2017 ve Společenském domě na Vrablovci. Na schůzi přišli hosté: 
z Ludgeřovic starosta Mgr. Daniel Havlík, místostarostka Ing. Alena Janošová, z Hlučína 
starosta Mgr. Pavel Paschek, místostarostka Blanka Kotrlová, koordinátorka komunitního 
plánování Hlučínska Ing. Tereza Šimánková a předsedkyně spolku hasičů Vrablovec Marie 
Blokešová. Všichni hosté všechny účastníky schůze pozdravili, ocenili vysokou aktivitu klubu 
důchodců, jeho spolupráci s ostatními kluby v okolních obcích. Také to, že jsou schopni 
vlastními silami bavit nejen sami sebe. Oba přítomní starostové slíbili i letos podpořit činnost 
klubu z prostředků svých obcí i finančně.  

Zprávu o činnosti klubu za rok 2016 přednesla předsedkyně klubu Eva Vojevodová. Klub má 
kolem 60 členů, v minulém roce pořádal pro své členy 21 akcí včetně zájezdů a výletů za 
kulturou, památkami a do přírody. Několikrát se vystoupením z řad svých členů aktivně 
účastnili na akcích okolních klubů atd. Předsedkyně poděkovala starostům za podporu klubu. 

Po projednání a schválení všech dokumentů, které na výroční schůzi patří, tato skončila. 
Začala volná zábava, servírovala se svépomocí připravená večeře, zpívalo se, hrálo, 
povídalo. Byl to příjemný podvečer.   
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Maškarní ples pro děti v Hostinci na Vrablovci 

Konal se 27.1.2017. Zorganizovaly ho učitelky místní mateřské školky v čele s vedoucí 
učitelkou Bc. Pavlou Olšákovou. Děti jim pomáhali hezky bavit „Klauni na volné noze“, 
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pomáhali přitom i rodiče.  Zpívalo se, tancovalo, děti plnily zajímavé úkoly, při kterých se 
pořádně vyřádily. Výborně se bavily nejen děti, ale i jejich rodiče. Fota Bc. Olšáková: 
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Přátelský večírek klubů důchodců 

Konal se 28.4.2017 v kulturním domě v Petřkovicích. Už tradičně ho pořádá každým rokem 
Klub důchodců Vrablovec. Na večírek pozvali kluby z okolních obcí a také z městských částí 
Ostravy. Celkem se v sále kulturního domu sešlo přes 200 důchodců. Všichni se dobře 
bavili. K tanci a poslechu jim hrála vrablovecká skupina ARÉNA, fungoval dobře zásobený 
svépomocný bufet, nechyběla soutěž o ceny, vystoupila i vrablovecká veselá skupina 
Šlapeto. Byl po vydařený večírek. 
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Oslava svátku matek v Klubu důchodců Vrablovec 

K oslavě se členové klubu sešli 3.5.2017 ve Společenském domě na Vrablovci. Gratulovat 
přijeli starosta Hlučína Mgr. Pavel Paschek, starosta Ludgeřovic Mgr. Daniel Havlík, 
místostarostka Hlučína Blanka Kotrlová a koordinátorka Komunitního plánování Hlučínska 
Ing. Tereza Šimánková.  

Přišly také děti z vrablovecké mateřské školy se svými učitelkami. Děti maminkám hezky 
recitovaly, zpívaly, tancovaly a jako divadelní představení zahrály pohádku o červené 
karkulce. Nakonec se rozeběhly mezi přítomné ženy a každé předaly vlastnoručně 
vyrobenou kreslenou gratulaci. Měly veliký úspěch. Velké uznání si zaslouží jejich učitelky, 
které s nimi nacvičily toto náročné představení. 

Pak přišli na řadu dospělí gratulanti s kytičkami a malými dárečky. Oslava pak pokračovala 
dobrým jídlem, povídalo se, zpívalo. Bylo veselo. 

 

 



9 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



10 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



11 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



12 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



13 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



14 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



15 
 

90 let vrabloveckých hasičů 

Hasičský spolek byl na Vrablovci založen v roce 1927. I když v současné době už nemá 
hasičskou zbrojnici ani zásahové družstvo, stále spolek žije a organizuje pro své členy 
kulturní a společenské akce a pokouší se o výchovu hasičského dorostu. Svou 
devadesátiletou historii si vzpomněli a oslavili 5.5.2017 na slavnostní schůzi v Hostinci na 
Vrablovci a byla to oslava vydařená. Gratulovat přišli starosta obce Mgr. Daniel Havlík, 
zástupci hasičů z okolních obcí, zástupce okresního sdružení hasičů Emil Pospiech. 
Gratulovat přišel i ludgeřovický farář Mgr. Václav Koloničný a jáhen Mgr. Zdeněk Uher. 
Gratulovali i zástupci ostatních vrabloveckých spolků a to Klubu důchodců a Českého 
červeného kříže.  

Schůzi zahájila starostka vrabloveckých hasičů Marie Blokešová. Zprávu o devadesátileté 
činnosti spolku přednesl jednatel Josef Klapec. Kromě jiného připomněl, že budovu hospody, 
v níž své výročí právě slaví, postavili v sedmdesátých letech právě místní hasiči a to v akci Z, 
čili zadarmo. V současné době má spolek 49 členů. 

Starosta obce přinesl dar a to sošku patrona hasičů sv. Floriana, kterou přítomní kněží 
slavnostně posvětili. 

Pamětním diplomem a drobnými dárky byli oceněni zasloužilí členové spolku. Mezi nimi 
nejstarší žijící člen a bývalý starosta Evald Jurček a jednatel Josef Klapec, oba se narodili 
v roce založení spolku. Mezi nejstaršími byla oceněna i Markéta Jurčková. 

Schůze byla ukončena slavnostním přípitkem. Program slavnosti pak pokračoval 
občerstvením, hudbou a tancem, jak se na takovou oslavu sluší. Stylově ji zahájili muzikanti 
místní skupiny ARÉNA a to skladbou „Co jste hasiči, co jste dělali…“ 

Byla to dobře připravená důstojná oslava. 

 

 

 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



16 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



17 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



18 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



19 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



20 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



21 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



22 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



23 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Letní slavnost Klubu důchodců Vrablovec 

Tato tradiční akce se konala v sobotu 29.7., za příjemného letního počasí v prostoru před 
Společenským domem. Hrála místní skupina Aréna, připraveno bylo dost jídla a pití, opékaly 
se klobásky, povídalo se, zpívalo, tancovalo, bylo veselo. Kromě domácích přišli např. i 
členové KD Ludgeřovice. Další účastníci přicházeli celé odpoledne, takže večer bylo před 
Společenským domem plno. Byla to dobře připravená vydařená akce.  
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Klub Důchodců Vrablovec slavil 30.8.2017 hlučínský krmáš 

Slaví ho tradičně, členy klubu je totiž i řada seniorů z Rovnin. Jsou jediným ludgeřovickým 
spolkem, na jejíž akci přijdou jako hosté také členové vedení obcí z Hlučína i Ludgeřovic. 
Letos to byli starosta Hlučína Mgr. Pavel Paschek, starosta Ludgeřovic Mgr. Daniel Havlík, 
místostarostka Hlučína Blanka Kotrlová, místostarostka Ludgeřovic Ing. Alena Janošová a 
koordinátorka Komunitního plánování Hlučínska Ing. Tereza Šimánková. 

Zasedací místnost ve Společenském domě byla zaplněna do posledního místečka. Hosté 
všechny přítomné svými stručnými proslovy pozdravili. Předsedkyně Eva Vojevodová pak 
všechny seznámila s připravovanými akcemi klubu, gratulovala všem, kteří mají narozeniny 
v září. V zajímavé diskusi s hosty se pak hovořilo např. o zítřejší návštěvě presidenta 
republiky v Hlučíně, o chystaných opravách povrchů komunikací, o třídění odpadů, atd. 

Pak se slavil krmáš zpěvem, povídáním, jídlem, pitím, bylo veselo.  
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Společenský večírek Klubu důchodců Vrablovec 

Konal se 22.9.2017 v sále kulturního domu v Petřkovicích. Vrablovečtí na něj, obdobně jako 
v minulých letech, pozvali i kluby důchodců z okolních obcí. Všechny přivítala předsedkyně 
klubu Eva Vojevodová. K tanci i poslechu hrála vrablovecká skupina Aréna, zahráli a 
zazpívali i Vrablovečtí harmonikáři. Byl připraven bohatý svépomocný bufet. Nálada v sále 
byla výborná, všichni se dobře bavili a s chutí tancovali.  

Připravit a uskutečnit takovou akci dá hodně práce a moc záleží na tom, kolik se mezi členy 
klubu najde schopných a ochotných spolupracovat. Vrabloveckým se v tomto směru zatím 
daří. Zaslouží si za mimořádnou aktivitu uznání.  
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Klub důchodců Vrablovec oslavil ludgeřovický krmáš 

Letos ho ve Společenském domě slavili 14.11.2017. Přijeli i hosté a to starosta Hlučína Mgr. 
Pavel Paschek, starosta Ludgeřovic Mgr. Daniel Havlík a koordinátorka komunitního 
plánování Hlučínska Ing. Tereza Šimánková. Nemohly chybět hlučínské koláče, zákusky a 
krmášový řízek. Prostě správný krmáš. Člen klubu Josef Klapec, neformální vrablovecký 
kronikář a stále velmi aktivní a činorodý člověk, se 10. listopadu dožil krásných 90 let. Při 
krmášové oslavě sdělil členům klubu (aby nebylo jídla a pití najednou příliš), že s nimi své 
kulaté narozeniny oslaví ve Společenském domě na příští schůzce klubu.  
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A. Vjačka 


